
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6577.

Benyújtás dátuma: 2019-06-20 17:20

Parlex azonosító: HNBK9WL20001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi történik Szombathelyen?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Magyarországon kiemelt fontosságú, hogy elérhető és megfelelően finanszírozott orvosi ügyeletet 
tudjanak igénybe venni az állampolgárok. Ez nem pártpolitikai, hanem hazafiassági kérdés. Nincs 
ez másként Szombathelyen sem. Ugyanakkor fölmerül a gyanú, hogy Hende Csaba Fideszes 
országgyűlési képviselő és az OMSZ alkalmazásában álló Puskás Tivadar, Szombathely 
polgármestere alaptalanul és pártpolitikai haszonszerzés céljából riogatta a szombathelyieket a 
sürgősségi ellátás összeomlásával.

Idén márciusban a költségvetés tárgyalásánál merült fel elő először, hogy az Országos 
Mentőszolgálaton keresztül működtetett orvosi ügyeletre a szokásos 32 millió forint helyett 64 
millió forint, vagyis 32 millió forinttal többet kér a mentőszolgálat. A testület akkor úgy határozott, 
hogy a szokásos működési összeget az ügyelet rendelkezésére bocsátja, az összeg másik felét, 
vagyis a 32 millió forint többletet pedig akkor szavazza meg, ha azt indokoltnak látja, vagyis 
tisztában lesz vele, hogy mire kell ez a pénz. A testület végül megszavazta a pluszforrást és pótlékot
is adott az orvosoknak.

Mivel Miniszter úr felügyeli az OMSZ-t a következő kérdéseim lennének:

1.Hogyan értékeli Magyarországon az orvosi ügyeleti ellátás támogatását?

2.Elfogadhatónak tartja, hogy amennyiben az OMSZ többletforrást kér egy eddig olcsóbban végzett
szolgáltatás elvégzéséért, akkor a tárgyalásos út a megfelelő a városvezetés és az OMSZ között, 
nem pedig az, hogy a polgármester rögtön a szerződést felbontásával riogat és elkezdi hibáztatni a 
politikai ellenfeleit?



3.Elfogadhatónak tartja azt, hogy a polgármester előbb fordul a sajtóhoz, mint alpolgármesterhez, a 
szombathelyi testület egészségügyi bizottságához vagy a közgyűléshez?

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. június. 20.
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